

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT7898990

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
DANNY ROY	12/22/2022
JEAN-YVES PIKULIK	02/20/2023
LOUIS-PHILIPPE BRAIS	12/22/2022

RECEIVING PARTY DATA

Name:	GENETEC INC.
Street Address:	2280 ALFRED-NOBEL BLVD., SUITE 400
City:	ST-LAURENT
State/Country:	CANADA
Postal Code:	H4S 2A4

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	17211404

CORRESPONDENCE DATA**Fax Number:**

Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.

Phone: 5149541500
 Email: zgoldig@smartbiggar.ca
 Correspondent Name: ZACK GOL DIG
 Address Line 1: 3300-1000 RUE DE LA GAUCHETIÈRE O
 Address Line 4: MONTREAL, CANADA H3B 4W5

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	87722-49
NAME OF SUBMITTER:	SANRO ZLOBEC
SIGNATURE:	/SANRO ZLOBEC/
DATE SIGNED:	04/13/2023

Total Attachments: 10

source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page1.tif
 source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page2.tif
 source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page3.tif
 source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page4.tif

PATENT

REEL: 063311 FRAME: 0709

source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page5.tif
source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page6.tif
source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page7.tif
source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page8.tif
source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page9.tif
source=MPOE - Assignment signed Roy Brais Pikulik#page10.tif

CONFIRMATORY ASSIGNMENT

CESSION CONFIRMATOIRE

WHEREAS

| ENTENDU QUE

Danny Roy,

citizen of Canada, residing at

| citoyen du Canada, résidant au

37, 71e Avenue Est, Blainville, QC, J7C 1S3, Canada

and

| et

Louis-Philippe Brais,

citizen of Canada, residing at

| citoyen du Canada, résidant au

280 avenue des Érables, L'Île-Bizard, QC, H9C 1N8, CANADA

and

| et

Benoit Lemieux,

citizen of Canada, residing at

| citoyen du Canada, résidant au

680 31^{ème} avenue, Verdun, QC, H4G 2X6, CANADA

and

| et

Jean-Yves Pikulik,

citizen of Canada, residing at

| citoyen du Canada, résidant au

103 Ashington, Pointe-Claire, QC, H9R 2Z1, Canada

(hereinafter referred to as the "Assignors"), made, developed or created certain discoveries, works, concepts, ideas, tools, engines, software, inventions, designs, improvements,

(ci-après désignés les « Cédants »), ont fait, développé ou créé certaines découvertes, œuvres, concepts, idées, outils, moteurs, logiciels, inventions, dessins, améliorations et/ou

Confirmatory Assignment from Roy et al. to Genetec Inc.

Page 1 / 9

PATENT
REEL: 063311 FRAME: 07112

and/or technical developments in the course of the Assignors' employment by **GENETEC INC.**, a corporation incorporated under the laws of Canada, with its head office at 2280 Alfred-Nobel Blvd., suite 400, St-Laurent, Québec, H4S 2A4 (hereinafter referred to as the "Assignee"), certain of which are described and/or claimed in the following patent applications and/or patents (hereinafter referred to as the "Patent Assets"):

développements techniques au cours de l'emploi des Cédants par **GENETEC INC.**, une société constituée en vertu des lois du Canada, dont le siège social est situé au 2280 Blvd. Alfred-Nobel, suite 400, St-Laurent, Québec, H4S 2A4 (ci-après désignée le « Cessionnaire »), dont certains sont décrits et / ou revendiqués dans le(s) brevet(s) suivant(s) et / ou dans la/les demande(s) de brevet(s) suivante(s) (ci-après désignés les « Actifs de Brevet ») :

a patent application filed in the United States on (yyyy/mm/dd):

une demande de brevet déposée aux États-Unis le (aaaa/mm/jj) :

2020/05/20

entitled:

intitulée :

Intermediary Device for Daisy Chain and Tree Configuration in Hybrid Data/Power Connection

bearing application number:

portant le numéro de demande :

16/879,631

and,

et,

an international patent application filed on (yyyy/mm/dd):

une demande de brevet internationale déposée le (aaaa/mm/jj) :

2020/05/20

entitled:

intitulée :

Intermediary Device for Daisy Chain and Tree Configuration in Hybrid Data/Power Connection

bearing application number:

portant le numéro de demande :

PCT/CA2020/050676

and,

et,

a patent application filed in Europe on (yyyy/mm/dd):

une demande de brevet déposée en Europe le (aaaaa/mm/jj) :

2020/05/20

entitled:

intitulée :

Intermediary Device for Daisy Chain and Tree Configuration in Hybrid Data/Power Connection

bearing application number:

portant le numéro de demande :

20868849.9

and,

et,

a patent application filed in Canada on
(yyyy/mm/dd):

une demande de brevet déposée au
Canada le (aaaa/mm/jj) :

2020/05/20

entitled:

intitulée :

Intermediary Device for Daisy Chain and Tree Configuration in Hybrid Data/Power Connection

bearing application number:

portant le numéro de demande :

3155694

AND WHEREAS the Assignee is, and has been, the beneficial owner of the Assignors' rights arising from, or related to, the Patent Assets by virtue of certain rights that the Assignee possesses for having employed the Assignors and pursuant to an *Entente de confidentialité, de non-sollicitation, de non-concurrence et de cession de propriété intellectuelle / Confidentiality, Non-Solicitation, Non-Competition and Assignment of Intellectual Property Agreement* entered into between the Assignors and the Assignee (collectively, the "Agreement"), pursuant to which the Assignors assigned and agreed to assign such rights, during and after the Assignors' employment by the Assignee, to the Assignee;

AND WHEREAS, in order to confirm the Assignee's legal ownership and title in and to, and to effect the recordal of the assignment and transfer of, the Patent Assets and related patent rights based on such Patent Assets worldwide, the Assignors and the Assignee hereby agree to sign this Confirmatory Assignment.

ET ENTENDU QUE le Cessionnaire est actuellement, et a été, le titulaire bénéficiaire des droits des Cédants découlant des, ou liés aux, Actifs de Brevet en vertu des droits que le Cessionnaire possède en tant qu'employeur des Cédants et des termes d'une *Entente de confidentialité, de non-sollicitation, de non-concurrence et de cession de propriété intellectuelle / Confidentiality, Non-Solicitation, Non-Competition and Assignment of Intellectual Property Agreement* conclu entre les Cédants et le Cessionnaire (ensemble, le « Contrat »), selon lequel les Cédants et le Cessionnaire ont cédé et convenu de céder tels droits, pendant et après l'emploi des Cédants par le Cessionnaire, au Cessionnaire;

ET ENTENDU QUE, afin de confirmer la propriété et le titre légal du Cessionnaire se rapportant aux, et pour enregistrer la cession et le transfert des, Actifs de Brevet et des droits de brevet connexes aux Actifs de brevet dans le monde, les

NOW, THEREFORE, in virtue of, and in consideration of, the Assignors' employment by the Assignee, the Assignors hereby confirm having assigned and transferred to the Assignee, its successors and assigns, the Assignors' entire right, title, and interest, for any and all countries in the world, in and to the Patent Assets, inclusive of any and all divisionals, continuations, continuations-in-part, re-issuances, and re-examinations thereof, any and all rights of priority derived therefrom, any and all patents that may issue on any of the foregoing, and any and all right, title, interest, privileges, damages, settlements and proceeds under, relating to, or arising from the Patent Assets, including, without limitation, any claim against third parties for past, present or future infringement or misappropriation of the Patent Assets, all of which or the same to be held and enjoyed by the Assignee for its own use and benefit, and for the use and benefit of its successors and assigns, as fully and entirely as the same would have been held and enjoyed by the Assignors, who, as agents of the Assignee, were hired to invent and who acknowledge the Assignee's beneficial or exclusive ownership in such Patent Assets, had no assignment or transfer been made.

[SIGNATURE PAGES TO FOLLOW]

Cédants et le Cessionnaire conviennent de signer cette Cession Confirmatoire.

IL EST CONVENU QUE, en vertu de, et en contrepartie de, l'emploi des Cédants par le Cessionnaire, les Cédants confirment par la présente avoir cédé et transféré au Cessionnaire, à ces héritiers et ayants droit, tout droit, titre et intérêts, dans tout pays du monde, se rapportant aux Actifs de Brevet, y compris toute demande divisionnaire, continuation, « continuation-in-part », re-délivrance, ré-examen, tout droit de priorité en découlant, tout brevet émis sur la base de ce qui précède, et tout droit, titre, intérêt, privilège, dommages-intérêts, règlement, et produits en vertu de, afférants aux, ou découlant des Actifs de Brevet, y compris, sans s'y limiter, toute réclamation contre tout tiers pour contrefaçon ou détournement des Actifs de Brevet dans le passé, le présent, ou le futur, le tout étant entièrement la possession du, et au profit du, Cessionnaire pour son propre usage et jouissance, et pour l'usage et le bénéfice de ses héritiers et ayants droit, aussi pleinement et entièrement que l'aurait été pour les Cédants, qui, étant agents du Cessionnaire, étaient engagés pour inventer et qui reconnaissent la propriété effective ou exclusive des Actifs de Brevet du Cessionnaire, en l'absence d'une cession ou d'un transfert.

[SIGNATURES AUX PAGES
SUIVANTES]

SIGNED on (yyyy/mm/dd):

SIGNÉ le (aaaa/mm/jj)

2022/12/22



Danny Roy

DECLARATION OF WITNESS: I,

DÉCLARATION DU TÉMOIN: Je,

BONSOIRNA MECKSVAN H

(name of witness / nom du témoin)

whose full postal address is

dont l'adresse postale complète est

441 ISLBERT

Laval, QC

H7P-5X3

(full postal address / adresse postale complète)

hereby declare that I was personally present
and did see Danny Roy the person named
in this Confirmatory Assignment, sign and
execute same.

déclare par la présente que j'étais présent
et que j'ai vu Danny Roy, qui m'est connu
personnellement comme étant la personne
nommée dans la présente Cession
Confirmatoire, signer et exécuter la Cession
Confirmatoire.



(witness signature / signature du témoin)

SIGNED on (yyyy/mm/dd):

SIGNÉ le (aaaa/mm/jj)

2022/12/22

Louis-Philippe Brais

Louis-Philippe Brais

DECLARATION OF WITNESS: I,

DÉCLARATION DU TÉMOIN: Je,

Olivier Bacon

(name of witness / nom du témoin)

whose full postal address is

dont l'adresse postale complète est

2576 boul. René-Lévesque

Laval, QC

Canada

H7K 3R8

(full postal address / adresse postale complète)

hereby declare that I was personally present and did see Louis-Philippe Brais the person named in this Confirmatory Assignment, sign and execute same.

déclare par la présente que j'étais présent et que j'ai vu Louis-Philippe Brais, qui m'est connu personnellement comme étant la personne nommée dans la présente Cession Confirmatoire, signer et exécuter la Cession Confirmatoire.

O. Bacon

(witness signature / signature du témoin)

SIGNED on (yyyy/mm/dd):

SIGNÉ le (aaaa/mm/jj)

— / — / —

Benoit Lemieux

DECLARATION OF WITNESS: I,

DÉCLARATION DU TÉMOIN: Je,

(name of witness / nom du témoin)

whose full postal address is

dont l'adresse postale complète est

(full postal address / adresse postale complète)

hereby declare that I was personally present and did see Benoit Lemieux the person named in this Confirmatory Assignment, sign and execute same.

déclare par la présente que j'étais présent et que j'ai vu Benoit Lemieux, qui m'est connu personnellement comme étant la personne nommée dans la présente Cession Confirmatoire, signer et exécuter la Cession Confirmatoire.

(witness signature / signature du témoin)

SIGNED on (yyyy/mm/dd):

| SIGNÉ le (aaaa/mm/jj)

2023/02/20



Jean-Yves Pikulik

DECLARATION OF WITNESS: I,

DÉCLARATION DU TÉMOIN: Je,

MATHIEU Léve
Jean-Yves Pikulik 20
(name of witness / nom du témoin)

whose full postal address is

dont l'adresse postale complète est

815 - 400 de L'INSPECTEUR
MONTREAL, QC
H3C 4A8 CANADA

(full postal address / adresse postale complète)

hereby declare that I was personally present and did see Jean-Yves Pikulik the person named in this Confirmatory Assignment, sign and execute same.

déclare par la présente que j'étais présent et que j'ai vu Jean-Yves Pikulik, qui m'est connu personnellement comme étant la personne nommée dans la présente Cession Confirmatoire, signer et exécuter la Cession Confirmatoire.


(witness signature / signature du témoin)

SIGNED on (yyyy/mm/dd):

SIGNÉ le (aaaa/mm/jj)

2023/02/20

GENETEC INC.



By / Par: Jean-Yves Rikullik FRANCOIS TOUCHETTE

Title / Titre: Director, Intellectual Property  VP, LEGAL AFFAIRS

DECLARATION OF WITNESS: I,

DÉCLARATION DU TÉMOIN: Je,

MATHIEU LEDUC,

(name of witness / nom du témoin)

whose full postal address is

dont l'adresse postale complète est

815-400 DE L'INSPECTEUR

MONTREAL QC

H3C 4A8 CANADA

(full postal address / adresse postale complète)

hereby declare that I was personally present
and did see,

déclare par la présente que j'étais présent
et que j'ai vu

FRANCOIS TOUCHETTE

(name of signatory / nom du signataire)

who is personally known to me to be the
person named in this Confirmatory
Assignment, sign and execute same.

qui m'est connu personnellement comme
étant la personne nommée dans la présente
Cession Confirmatoire, signer et exécuter la
Cession Confirmatoire.


(witness signature / signature du témoin)

RECORDED: 04/13/2023

**PATENT
REEL: 063311 FRAME: 0720**